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Source / 资料来源 / Sumber: CIMB, 30 September 2025

Objective / 目标 / Objektif Dana Where the Fund invests

基金投资所在
Komposisi Pelaburan DanaThe Fund invest into structured deposits. These structured deposits provide investors with exposure to (1) Malaysian 

fixed income securities and (2) multiple assets classes such as global equities, real estates, commodities, foreign 

exchange and alternative investments. The Funds aim to maximise risk adjusted returns and to grow the value of the 

funds to the lifetime highest values at maturity.

 

本基金投资于结构性存款。这些存款让投资者得以投资于（1）马来西亚固定收益证券，以及（2）多元化的

资产，如全球股票、不动产、原产品、外汇和非主流投资。本基金旨在于赚取最高的风险调整回酬，以及使

基金在期满时达至生命周期的最高价值。
 

PRUlink Dyna Growth Funds melabur dalam deposit berstruktur. Deposit berstruktur ini memberi pelabur 

pendedahan kepada (1) sekuriti pendapatan tetap Malaysia dan (2) pelbagai kelas aset seperti ekuiti global, 

hartanah, komoditi, pertukaran asing dan pelaburan alternatif. PRUlink dyna growth funds berusaha untuk 

memaksimumkan pulangan risiko terlaras dan mengembangkan nilai dana-dana untuk mencapai nilai yang 

tertinggi pada kematangan.
 

Fund Details / 基金详情 / Maklumat Terperinci Dana

Investment Manager / 投资经理 / Pengurus Pelaburan Prudential Assurance Malaysia Berhad
.

 马来西亚保诚保险有限公司
.

Inception Date / 基金设立日 / Tarikh Diterbitkan 22/08/2011
.

Current Fund Size / 目前所管理的基金数额 / Saiz Dana Terkini RM96,350.64
.

Annual Fund Management Charge / 常年管理费 / Caj Pengurusan Dana Tahunan up to 1.30% p.a.
.

Current NAV / 目前的净资产值 / NAB Terkini RM0.93951
.

How the Fund has performed / 基金表现 / Prestasi Dana

Performance Graph / 表现图表 / Jaduan Prestasi Dana
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Monthly Update / 每月简报 / Peningkatan Bulanan

Bank Negara Malaysia (“BNM”) kept rates unchanged at its Sept 4 meeting, in line with consensus expectations. The central bank reiterated that the current stance remains “appropriate and 

supportive of the economy,” signaling that the July cut was a one- off pre-emptive adjustment rather than the start of an easing cycle. Inflation picked up modestly in August on the back of 

increases in insurance premiums and higher costs of personal care. Headline CPI rose to 1.3% (July: 1.2%), still below BNM’s 2025 forecast range of 1.5%-2.3%, while core pressures rose in 

similar proportion to 1.9%. Growth remained steady, with Q2 GDP expanding 4.4% YoY (year-on-year), though BNM trimmed its 2025 GDP forecast to 4.0%–4.8% amid global trade headwinds 

and tariff uncertainty. Exports continue to face pressure, but resilient domestic demand, wage growth, and fiscal support remain key growth drivers.

Over in the US, the Federal Reserve held rates steady in September, but the global backdrop is shifting. The 19% US tariff on Malaysian exports continues to weigh on sentiment , though a softer 

US dollar, driven by expectations of eventual Fed easing has improved relative currency dynamics. Market reaction to BNM’s decision was muted. The ringgit and government bond yields were 

largely unchanged, with the MGS yield curve staying flat and USDMYR trading stable around 4.22–4.25. Investors viewed the hold as reinforcing policy stability. The consensus is that BNM will 

stay on hold for the rest of 2025.

马来西亚国家银行在9月4日的会议上将利率保持不变，符合一致预测。国行重申目前的立场依旧属于“适当，并且能为经济提供扶持”，意味着7月的降息乃属一次性的预先式调整，而非

宽松政策周期的开始。通膨在8月适度扬升，主要由于保费的增加以及个人护理费用的提高。核心消费者物价指数（CPI）增至1.3%（7月：1.2%），依旧低于国行2025年1.5% - 

2.3%的预测范围，与此同时，核心压力以相近的比率涨至1.9%。经济成长仍保持稳定，第2季的国内生产总值年对年升4.4%，即使国行因全球不明朗的关税与贸易顶头风而将2025年

国内生产总值预测减至4.0% - 4.8%。出口持续面对压力，而稳健的内需、工资成长以及财政支援，依旧是主要的成长驱动因素。

美国方面，联储局在9月将利率保持不变，但全球环境正变动不已。美国向马来西亚的出口所征收的19%关税持续负面影响着市场情绪，尽管联储局会在未来减息的预期改善了相对汇

率动力而使到美元走软。市场对国行的决定没有太大的反应。马来西亚令吉和政府债券回酬大多不变，大马政府债券（MGS）回酬曲线依旧处于水平状态，而美元/令吉的交易稳定企

于4.22 – 4.25区间。投资者认为国行之将利率保持不变是为了巩固政策的稳定性。市场的一致预测乃是国行在2025年所剩余的时间里都不会调动利率。

Bank Negara Malaysia (“BNM”) mengekalkan kadar faedah menerusi mesyuarat pada 4 September, selari dengan jangkaan konsensus. Bank pusat menegaskan bahawa pendirian semasa 

masih “sesuai dan menyokong ekonomi,” menandakan bahawa pemotongan kadar faedah pada Julai merupakan pelarasan awal sekali sahaja dan bukannya satu permulaan kitaran 

pelonggaran. Inflasi meningkat secara sederhana pada bulan Ogos berikutan kenaikan premium insurans dan kos penjagaan diri yang lebih tinggi. CPI keseluruhan meningkat kepada 1.3% 

(Julai: 1.2%), masih dalam julat ramalan BNM bagi tahun 2025 iaitu 1.5%-2.3%, manakala tekanan teras bertambah dalam kadar yang sama iaitu 1.9%. Pertumbuhan tetap stabil, dengan KDNK 

Suku Kedua berkembang 4.4% YoY (tahun ke tahun), walaupun BNM mengurangkan ramalan KDNK 2025 kepada 4.0%–4.8% di tengah-tengah kekangan perdagangan global dan 

ketidakpastian tarif. Eksport terus tertekan, tetapi permintaan domestik yang berdaya tahan, pertumbuhan upah dan sokongan fiskal kekal sebagai pemacu utama pertumbuhan.

Meninjau AS, Rizab Persekutuan mengekalkan kadar faedah yang stabil pada bulan September, tetapi latar belakang global sedang berubah. Tarif AS 19% ke atas eksport Malaysia terus 

menghimpit sentimen, meskipun dolar AS yang lebih lemah, didorong oleh jangkaan pelonggaran Rizab Persekutuan akhirnya menambah baik dinamik mata wang relatif. Reaksi pasaran 

terhadap keputusan BNM neutral. Ringgit dan hasil bon kerajaan sebahagian besarnya tidak berubah, dengan lengkung hasil MGS kekal mendatar manakala USDMYR diniagakan stabil sekitar 

4.22–4.25. Pelabur melihat dinamik tersebut sebagai pengukuhan kestabilan dasar. Sepersetujuan, BNM akan terus mengekalkan kadar faedah di sepanjang tahun 2025.

Source / 资料来源 / Sumber: Fund Commentary, September 2025, Bloomberg
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Disclaimer

All data is as of last calendar date of the month.
Investments are subject to investment risks including the possible loss of the principal amount invested. The value of the units may fall as well as rise. Past performances of the funds and that of 
the fund managers are not necessarily indicative of future performance. The price movements indicated are not reflective of the actual return on your investments (which are subject to your 
premium allocation rate and deduction charges). The actual return on your invested premiums may fluctuate based on the underlying performance of the investment-linked funds. Prudential 
Investment-linked products are not Shariah-compliant products. This leaflet is for illustrative purposes only. For further details on the terms and conditions, please refer to the policy document. 
For further details on how you can invest in these funds, please refer to the respective product brochures. In the event of any discrepancy between the information in this fact sheet and the policy 
document, the information in the policy document shall prevail. In case of discrepancy between the English, Bahasa Malaysia and Mandarin versions of this fact sheet, the English version shall 
prevail.

任何投资皆涉及投资风险, 包括本金的损失。单位的价值可能会扬升也会走低。基金和基金经理过往的表现不可视为未来表现的指标。上述所示的回酬并不反映您投资的真实回酬(后者
取决于您的保费分配率与费用)。您所投资的保费的真实回酬将根据有关投资联结基金的表现而定。保诚投资联结保险产品系列并非符合回教法典的产品。您保费投资的真实回酬可能会
低于上述回酬。本册子只供说明之用。欲进一步了解条规与细则, 请参考保单文件。如何投资于这些基金的资料则载于产品册子。如果本说明书的资料与保单文件有所出入, 将以保单文
件者为准。若说明书的英文, 马来文和中文版有差异则以英文版为准。

Pelaburan adalah tertakluk kepada risiko-risiko pelaburan termasuk kemungkinan kehilangan jumlah wang pokok yang dilabur. Nilai unit mungkin naik ataupun jatuh. Prestasi masa dulu 
dana-dana atau pengurus-pengurus dana tidak semestinya mencerminkan prestasi masa depan. Pergerakan harga yang ditunjukkan tidak menggambarkan pulangan sebenar pelaburan anda 
(yang tertakluk kepada kadar peruntukan premium dan caj potongan). Pulangan sebenar ke atas premium yang anda labur mungkin berbeza, bergantung kepada prestasi dana-dana). Produk 
berkaitan pelaburan Prudential bukan merupakan produk yang mematuhi prinsip-prinsip Syariah. Risalah ini disediakan hanya untuk gambaran semata-mata. Sila rujuk kepada dokumen polisi 
untuk keterangan lanjut mengenai terma-terma dan syarat-syarat. Untuk keterangan lanjut mengenai bagaimana anda boleh melabur dalam dana-dana ini, sila rujuk kepada risalah-risalah 
produk yang berkenaan. Jika terdapat perbezaan di antara helaian fakta dan dokumen polisi, maklumat dalam dokumen polisi dianggap muktamad. Jika terdapat perbezaan di antara versi 
Bahasa Inggeris, Bahasa Malaysia dan Bahasa Cina bagi helaian fakta ini, versi Bahasa Inggeris dianggap muktamad.      

Prudential Assurance Malaysia Berhad (107655-U)

Level 20, Menara Prudential, Persiaran TRX Barat, 55188 Tun Razak Exchange, Kuala Lumpur. Tel: 03-2778 3888

Email: customer.mys@prudential.com.my  Website: www.prudential.com.my


